
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-107 
 
Datum indiening: 15 december  2010 
 
Onderwerp: veiligheid kinderdagverblijven in de gemeente Overbetuwe 
 
Naam indiener: Henk Vreman namens Gemeentebelangen Overbetuwe 
 

 
 
Vraag: 
Naar aanleiding van de gebeurtenissen in 3 kinderdagverblijven in Amsterdam met 
betrekking tot seksueel misbruik wil de fractie van Gemeentebelangen Overbetuwe van de 
portefeuillehouder graag antwoord op een aantal prangende vragen. 
Het gebeuren in Amsterdam heeft de gemoederen van alle ouders van jonge kinderen, die 
kinderdagverblijven bezoeken, zeer verontrust. Wij willen dringen er daarom met klem op 
aan bij het college om aan onze burgers duidelijkheid te verschaffen over de stand van 
zaken in alle kinderdagverblijven in onze gemeente, alsmede het antwoord op de volgende 
vragen:   
 

• Hanteren de in onze gemeente geregistreerde kinderdagverblijven, maar ook 
peuterspeelzalen en naschoolse opvang,  allen een protocol seksueel misbruik en 
kindermishandeling en in hoeverre zijn de medewerkers hiervan op de hoogte? 

• Komt het voor (of kan het voorkomen) dat in één (of meerdere) van de 
kinderdagverblijven/peuterspeelzalen en naschoolse opvang slechts één begeleider 
op een groep aanwezig is?  

• Is er inmiddels een beleid voor ontruiming in geval van calamiteiten (bv. brand) en 
hebben in verband daarmee al oefeningen plaatsgevonden? 

• Doet de organisatie aan tevredenheidonderzoeken, is er een kwaliteitssysteem en 
hanteert men een klachten protocol? 

• Welke hoogte van kwaliteitsbeleid staat de portefeuillehouder voor op het gebied van 
kinderopvang? Hoe kijkt u aan tegen een HKZ-certificering? 

 
 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
 
Henk Vreman 
Gemeentebelangen Overbetuwe. 
 
 
 


